
Eksternt referat 
Bestyrelsesmøde: 28.09.2020. 
Dagsorden for bestyrelsesmøde i AGF Atletik den 28. september 2020: 

 
 

1. Stadionprojektet:  
Mikkel har haft møde med Ulla og Lars. Opfølgning til næste bestyrelsesmøde.  

 
2. Projekt klublokale: Status fra repræsentanterne fra udvalgsgruppen  

Karen sender besked ud næste uge 
 

3. Opdatering på “mangekampsgruppen”/Dennis’ træningssituation i AGF:  
Til mødet har vi drøftet mulighederne med Dennis og er meget interesseret i at få en aftale 
med Dennis.  

 
4. Promovering af ungdom:  

Ungdom vil gerne have hjælp til promovering, evt. kunne vi bruge nogle penge på 
promovering. F.eks. annoncer på Facebook. Vi har drøftet at man kunne promovere gratis 
prøvetræning mm.  

 
5. Vinterturneringen og promovering:  

Vinterturneringen skal sælges som noget fedt. Fordele ved at deltage skal promoveres og der 
skal fokuseres på at det er en god oplevelse. Vores deltagelse var faldende sidste år.  
Desuden kan man promovere, at der er en præmie for en stor gruppe. Martin og Christian vil 
gerne lave en film med promovering med indbydende info. Vi har drøftet muligvis at opfordre 
Dan til at lave flere cross-træninger, hvor der er mulighed for at løbe i pigsko.   
 

6. Træningssituationen omkring Dan:  
Karen og Mikkel har haft et møde med Dan.  
Dan synes han har alt for mange opgaver og roller. Der skal findes en løsning så Dan kan følge 
med.   

 
7. Opfølgning på ændringer til mellemdistancegruppen:  

Karen og Dan har snakket med Julie, som muligvis kunne være en ny mellemdistancetræner. 
Lige nu vurderes det, at de bedste muligheder for at få en mellemdistancegruppe er at bygge 
op fra ungdomsgruppen.  

 
8. TrainingPeaks, ønske fra Peter om støtte til dette 

Peter Dohn har spurgt bestyrelsen om vi vil støtte udgifterne til trainingspeaks. Trainingspeaks 
er en træningsplatform som allerede bruges i ungdom. Det er et godt sted til kommunikation 
mellem atleter og træner, samt sparring mellem atleter.  

 
9. Eliteudvalget: Der er snart nye kontraktforhandlinger, så hvis der er nye overvejelser ang. de 

eliteaktive skal de på bordet nu. 
Til oktober og november plejer der at være genforhandlinger af elitekontrakterne.   

 
 



10. Eventuelt: Såfremt jeg har glemt noget eller i er kommet på noget som ikke er kommet på 
dagsordenen. 

- Fartbøde på 1000kr til DM 

En af bilisterne fik en fartbøde på vej til DM i sommers. Vi har besluttet at betale denne 
gang. Næste gang vil bestyrelsen som udgangspunkt ikke betale, men der kan 
selvfølgelig være en situation hvor det vil være rimeligt at betale.   
Fællesspisning:  
Vi foreslår fællesspisning når corona er faldet til ro.  

 
  
 


